

Title (en)

Ski with a clamping iron.

Title (de)

Ski mit Spureisen.

Title (fr)

Ski avec crampon.

Publication

EP 0082530 A2 19830629 (DE)

Application

EP 82111855 A 19821221

Priority

DE 8137415 U 19811222

Abstract (en)

The track iron (11) is constructed as a spring-loaded track lever (12) which can be swivelled perpendicular to the plane of the ski about a bearing bolt (13) extending perpendicular to the longitudinal direction (16) of the ski, extends from the bearing bolt (13) forwards towards the tip of the ski and, in its upper swivel position, is arranged offset forwards and downwards in relation to the bearing bolt (13) with its track edge (20) of its front end projecting beyond the running surface (19) of the ski.

Abstract (de)

Ski mit Spureisen, wobei das Spureisen (11) als um einen senkrecht zur Skilängsrichtung (16) verlaufenden Lagerbolzen (13) senkrecht zur Skiebene schwenkbarer, federbelasteter Spurhebel (12) ausgebildet ist, der sich von dem Lagerbolzen (13) aus nach vorn in Richtung zur Skispitze hin erstreckt und in seiner oberen Schwenkstellung mit seiner über die Skilaufsohle (19) hinausragenden Spurkante (20) seines Vorderendes gegenüber dem Lagerbolzen (13) nach vorn und nach unten versetzt angeordnet ist.

IPC 1-7

A63C 7/12

IPC 8 full level

A63C 5/06 (2006.01); **A63C 7/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 5/06 (2013.01); **A63C 7/12** (2013.01)

Cited by

FR2635464A1; EP2085125A1; WO2005072833A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR IT LI LU

DOCDB simple family (publication)

EP 0082530 A2 19830629; EP 0082530 A3 19830907; DE 8137415 U1 19820729

DOCDB simple family (application)

EP 82111855 A 19821221; DE 8137415 U 19811222